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Stanley Gibbons Great Britain Specialised Stamp Catalogue Queen Elizabeth II Pre-Decimal issues Volume
III 13th Edition 2019 
 
Stock Code: R2810-19 
 
Awarded a Gold in the Philatelic Literature category at Stockholmia 2019. This thoroughly researched
catalogue provides a detailed listing of all British pre-decimal postage stamps, from the first definitives
showing Her Majesty The Queen, issued in December 1952, up to the end of 1970. 
 
New For This Edition 
 
New articles charting the introduction of the Wilding and Machin designs have been written for the catalogue
by Frank Walton RDP and Douglas Muir RDP, respectively. 
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The catalogue is illustrated in colour for the first time, with new clear pictures of the plate and cylinder flaws
which are currently enjoying such a resurgence of popularity with collectors. 
 
New expanded and fully-priced listings of the imprimaturs now released from the archives of the Postal
Museum have been included in all sections, including varieties and cylinder blocks. 
 
Coil leaders are now priced for the first time. 
 
The booklet sections have been transferred out of the Appendix to follow their relevant booklet pane sections,
and expanded with additional production notes. 
 
The notes on the Postage Due watermarks have been improved, with clear new illustrations. 
 
The Postage Rates appendix has been expanded to meet the needs of the growing number of collectors
interested in the postal history of this period. 
 
The catalogue has been carefully repriced throughout, following consultation with specialist collectors and
dealers. 
 
Stanley Gibbons Großbritannien Spezialisierter Briefmarkenkatalog Queen Elizabeth II
Pre-Decimal-Ausgaben Teil 3 13. Auflage 2019 
 
Bestellnummer: R2810-19 
 
Ausgezeichnet mit einem Gold in der Kategorie Philatelistische Literatur bei Stockholmia 2019. Dieser
gründlich recherchierte Katalog enthält eine detaillierte Auflistung aller britischen Briefmarken vor der
Dezimalstelle, von den ersten endgültigen Angaben zu Ihrer Majestät der Königin, die im Dezember 1952
herausgegeben wurden, bis Ende 1970 . 
 
Neu für diese Ausgabe 
 
Für den Katalog wurden von Frank Walton RDP und Douglas Muir RDP neue Artikel geschrieben, die die
Einführung der Wilding- und Machin-Designs beschreiben. 
 
Der Katalog wird zum ersten Mal in Farbe illustriert, mit neuen klaren Bildern der Platten- und Zylinderfehler,
die derzeit bei Sammlern immer beliebter werden. 
 
In allen Abschnitten, einschließlich Sorten und Zylinderblöcken, wurden neue erweiterte und preisgünstige
Auflistungen der Imprimaturen aufgenommen, die jetzt aus den Archiven des Postmuseums veröffentlicht
wurden. 
 
Die Preise für Spulenleiter sind jetzt zum ersten Mal fest. 
 
Die Broschürenabschnitte wurden aus dem Anhang übernommen, um den entsprechenden Abschnitten des
Broschürenfensters zu folgen, und um zusätzliche Produktionshinweise erweitert. 
 
Die Hinweise zu den Porto Due-Wasserzeichen wurden mit klaren neuen Abbildungen verbessert. 
 
Der Anhang zu den Portokosten wurde erweitert, um den Bedürfnissen der wachsenden Zahl von Sammlern
gerecht zu werden, die sich für die Postgeschichte dieser Zeit interessieren. 
 
Der Katalog wurde nach Rücksprache mit spezialisierten Sammlern und Händlern durchgehend sorgfältig
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neu bewertet. 
 
Quelle: Verlagsinfo 
Lieferanteninformation

Kundenrezensionen:Für dieses Produkt wurde noch keine Bewertung abgegeben. 
Bitte melden Sie sich an, um eine Rezension über dieses Produkt zu schreiben. 
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